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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
feltenni Seszták Miklós Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Mikorra terveznek olyan pályázat kiírását, melyre a teréz- és erzsébetvárosi épülete k
lakói is pályázhatnak az energiafelhasználásuk költségeinek mérséklésére?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönettel olvastam az „Adjunk esélyt a teréz- és erzsébetvárosi társasházak lakóinak is!” cím ű
írásbeli kérdésemre adott válaszát, azonban az érv, mellyel alátámasztja, hogy miért is ne m
támogatják a belvárosi, így a teréz- és erzsébetvárosi társasházak lakóit, mulatságos . Csak azért ,
mert az ilyen típusú lakóépületekből kevesebb van! Nem gondolja, hogy nem kellene magukra
hagyni az itt élőket? Olyannyira kiemelten kezelik az 1946 után épült társasházakat, hogy az el őtte
épülteket teljesen kizárják még a pályázat igénybevételének lehet őségétől is!? Ne haragudjon
Miniszter Úr, de ezt a választ nem tudom elfogadni .
Válaszában írja, hogy további pályázati lehetőségek megnyitását tervezik, melyekkel a lakossá g
minél szélesebb körének kívánnak lehetőséget biztosítani az energiahatékonyság növelésére és ezze l
az energiaköltségek további csökkentésére .

Ennek kapcsán kérdezem Tisztelt Miniszter Urat :

Mikorra terveznek olyan pályázat kiírását, melyre a teréz- és erzsébetvárosi épületek lakói i s
pályázhatnak az energiafelhasználásuk költségeinek mérséklésére?

Továbbá ezúton is nyomatékosan kérem, hogy b ővítsék ki az „Otthon Melege Program”
elnevezésű pályázattal érintett épületek körét, ezáltal lehetőséget adva a teréz- é s
erzsébetvárosi épületek korszerűsítésére, megújítására.

országgyűlési képviselő

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015. február 5 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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